
 

 

Rondvraag voor de raadsvergadering van 26 mei 2020 

 

Continue blijk van niet goed verwerken huishoudelijk afval 

 

De afvalheffing is fors omhoog gegaan en desalniettemin neemt de kwaliteit 

zienderogen af. Nog steeds is er verwarring over welke bakken buiten geplaatst 

moeten worden getuige bijgaande foto’s en ook de milieu-eilanden zien er 

absoluut niet uit.  

 

Westland Verstandig stelde daar al eerder vragen over, maar blijkbaar is nog 

steeds niet opgetreden. 

 

Dit leidt tot de volgende vragen: 

- Wat gaat de wethouder hier aan doen? 

- Voor wat betreft de afvalbakken: wanneer wordt nu duidelijk 

aangegeven wanneer welke bak wordt opgehaald? 

 

Namens de fractie van Westland Verstandig  

Peter Duijsens 
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